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w dniu 22.01.2020r. 

Proszę o odpowiedź w sprawie: 

Możliwości przeniesienia przejścia dla pieszych znajdującego się na wysokości 

ul Piastowskiej 15, w kierunku budynku Bursy Szkolnej przy ul Piastowskiej 19, Przeniesienie 

przejścia wpłynie na poprawę bezpieczeństwa, glównie uczniów, którzy i tak przekraczają ulicę na 

wysokości przystanku MZK 




